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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:404 Förbättringar av riksväg 50 och Bergslagsbanan

Riksväg 50 och Bergslagsbanan utgör en vital del i Sveriges industriella och 
logistiska nätverk, spelar en central roll i den regionala och nationella 
ekonomin och är avgörande för miljö- och trafiksäkerhetsförbättringar. Dessa 
transportstråk stöder ledande företag som ABB, SSAB och Stora Enso, vilka är 
integrerade i globala värdekedjor och bidrar betydligt till landets ekonomiska 
välfärd. Dessutom är de viktiga för militär mobilitet och för totalförsvaret, 
särskilt med tanke på det förändrade säkerhetsläget och utsikterna till ett 
framtida Natomedlemskap. 

Trots deras betydelse finns det fortfarande ”vita fläckar” och flaskhalsar som 
hindrar full effektivitet och säkerhet. Det är därför av största vikt att dessa 
vägar får nödvändig uppmärksamhet och investeringar för att stödja Sveriges 
fortsatta välstånd och säkerhet. 

Med detta i åtanke vill jag fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

Vilka specifika åtgärder planerar statsrådet och regeringen att vidta för att 
förbättra och utveckla riksväg 50 och Bergslagsbanan, för att säkerställa att de 
kan möta de växande kraven från både näringslivet och försvaret och därmed 
stärka Sveriges ekonomiska och säkerhetsmässiga ställning?

………………………………………

Denis Begic (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-12-18
Besvaras senast
2024-01-02
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


